



Limited Warranty

Your product is protected by this Limited Warranty:

For any in-box damages, contact with Midea customer service 1-866-646-4332.

Warranty

- One Year Limited Warranty from original purchase date.

Midea

- Replace any in-box damages or missing parts of the appliance which proved to be defective in material or workmanship.

Consumer will be responsible for:

- Diagnostics, removal, transportation and reinstallation cost required.
- Items listed under NORMAL RESPONSABILITIES OF THE CONSUMER**

Midea replacement parts shall be used and will be warranted only for the original warranty.

NORMAL RESPONSABILITIES OF THE CONSUMER**

This warranty applies only to products in ordinary household use, and the consumer is responsible for the items listed below:

1. Proper use of the appliance in accordance with instructions provided with the product.
2. Routine maintenance and cleaning necessary to keep the good working condition.
3. Proper installation by an authorized installation professional in accordance with instructions provided with the appliance and in accordance with all local plumbing, electrical and/or gas codes.
4. Proper connection to a grounded power supply of sufficient voltage, replacement of blown fuses, repair of loosen connections or defects in house wiring.
5. Damages to finish after unboxing and installation.

EXCLUSIONS

This warranty does not cover the following:

- 1) Failure caused by damage to the unit while in your possession (other than damage caused by defect or malfunction), by its improper installation, or by unreasonable use of the unit, including without limitation, failure to provide reasonable and necessary maintenance or to follow the written installation and Operating Instructions.
- 2) Damages caused by abuse, misuse, inadequate power supply or acts of God.
- 3) If the unit is put to commercial, business, rental, or other use or application other than for consumer use, we make no warranties, express or implied, including but not limited to, any implied warranty of merchantability or fitness for use or purpose.
- 4) Products without original serial numbers or products that have serial numbers which have been altered or cannot be readily determined.

NOTICE: Some states do not allow the exclusions or limitation of incidental or consequential damages. So this limitation or exclusion may not apply to you.

IF YOU HAVE ANY IN BOX DAMAGES OR MISSING PARTS

Keep your bill of sale, delivery slip, or some other appropriate payment Record.

The date on the bill establishes the warranty period.

This written warranty gives you specific legal rights. You may also have other rights that vary from state to state.

In-box damages or missing parts must be obtained by following these steps, in order:

- 1) Contact Midea Consumer Services at 1-866-646-4332.
 - 2) Call Midea Consumer Services if there is a question as to where to obtain parts.
-



Garantie limitée

Votre produit est protégé par cette garantie limitée :

Pour tout dommage dans la boîte, contactez le service clientèle de Midea au 1-866-646-4332.

Garantie

- Garantie limitée d'un an à compter de la date d'achat initiale.

Midea

- Remplacement de toute pièce manquante ou endommagée de l'appareil qui s'est avérée défectueuse en raison d'un défaut de matériau ou de fabrication.

Le consommateur sera responsable de :

- Frais de diagnostic, de retrait, de transport et de réinstallation nécessaires.
- Points énumérés sous RESPONSABILITÉS NORMALES DU CONSOMMATEUR**

Des pièces de rechange Midea seront utilisées et ne seront garanties que pour la durée de garantie originale.

RESPONSABILITÉS NORMALES DU CONSOMMATEUR**

Cette garantie ne s'applique qu'aux produits destinés à un usage domestique ordinaire, et le consommateur est responsable des éléments énumérés ci-dessous :

1. Suivez les instructions fournies avec le produit pour utiliser correctement le périphérique.
2. Entretien et nettoyage courants, nécessaires au maintien du bon état de fonctionnement.
3. L'installation doit être effectuée par un professionnel agréé, conformément aux instructions fournies avec l'appareil et à tous les codes locaux de plomberie, d'électricité et/ou de gaz.
4. Une connexion appropriée à une source d'alimentation d'une tension suffisante avec mise à la terre, remplacement des fusibles grillés, une réparation des connexions desserrées ou de défauts de câblage intérieur.
5. Dommages à la finition après le déballage et l'installation.

EXCLUSIONS

La présente garantie ne couvre pas les éléments suivants :

- 1) Les pannes dues à des dommages (autres que ceux causés par des défauts ou des dysfonctionnements), à une installation incorrecte ou à une utilisation inappropriée de l'équipement pendant votre utilisation, y compris, mais sans s'y limiter, le fait de ne pas fournir les entretiens raisonnables et nécessaires ou de ne pas se conformer aux instructions d'installation et d'exploitation écrites.
- 2) Les dommages causés par une utilisation abusive, une mauvaise utilisation, une alimentation électrique inadéquate ou des cas de force majeure.
- 3) Si l'appareil est utilisé à des fins commerciales, d'affaires, de location ou pour toute autre utilisation ou application autre que l'utilisation par le consommateur, nous n'offrons aucune garantie, expresse ou implicite, y compris, mais sans s'y limiter, toute garantie implicite de qualité marchande ou d'adéquation à l'utilisation ou à l'usage.
- 4) Les produits dont les numéros de série d'origine ont été supprimés, modifiés ou ne peuvent pas être facilement déterminés.

AVIS : Certains États n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages indirects ou consécutifs. Par conséquent, cette limitation ou exclusion peut ne pas s'appliquer à vous.

SI LA BOÎTE EST ENDOMMAGÉE OU SI DES PIÈCES SONT MANQUANTES

Conservez votre facture de vente, votre bon de livraison ou tout autre document de paiement approprié.

La date figurant sur la facture fixe la période de garantie.

Cette garantie écrite vous confère des droits légaux spécifiques. Vous pouvez également bénéficier d'autres droits qui varient d'un État à l'autre. Les dommages ou les pièces manquantes dans la boîte doivent être obtenus en suivant les étapes suivantes, dans l'ordre :

- 1) Contactez le service consommateurs de Midea au 1-866-646-4332.
 - 2) Appelez le service consommateurs de Midea si vous avez des questions sur l'endroit où obtenir des pièces.
-